

Title (en)

LIFTING AND TRANSPORTING WASH APPARATUS.

Title (de)

HEBENDER UND TRANSPORTIERENDER WASCHAPPARAT.

Title (fr)

APPAREIL POUR SOULEVER ET POUR LAVER.

Publication

EP 0626840 A1 19941207 (EN)

Application

EP 93917809 A 19930811

Priority

- FI 924804 A 19921023
- FI 9300315 W 19930811

Abstract (en)

[origin: WO9409739A1] A transport seat for transporting and washing a disabled or invalid patient, characterised in that the seat is joined to the base through a connection (Figure 1, part 5) permitting a rotation B of approximately one quarter of a circle. The location of the connection is designed to raise or lower the seat over a distance A by means of the machine element (3) and the foot support (7) and knee support (11) over a distance C by means of the machine element (6) such as to position the patient in a suitable attitude for washing. A waist support (9), to which a safety belt (8) has been added to safeguard transport and rotation, is also provided in order to restrain the back of the patient and ensure a safe washing carriage.

Abstract (fr)

Un siège pour transporter et pour laver un patient handicapé ou invalide est caractérisé par le fait que le siège est joint à la base par un moyen de liaison (figure 1, partie 5) permettant une rotation B d'environ un quart de tour. L'emplacement du moyen de liaison est choisi pour éléver ou abaisser le siège sur une distance A au moyen d'un élément moteur (3), et le support des pieds (7) et le support des genoux 11 sur une distance C au moyen de l'élément moteur (6), pour mettre le patient dans une position appropriée pour le laver. Un support à la taille (9), auquel on a ajouté une ceinture de sécurité (8), est également prévu comme sécurité pour le transport et la rotation. Ce support permet d'immobiliser le dos du patient pour le laver en toute sécurité.

IPC 1-7

A61G 7/14

IPC 8 full level

A61G 7/10 (2006.01); **A61G 7/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61G 7/1003 (2013.01); **A61G 7/1046** (2013.01); **A61G 7/1051** (2013.01); **A61G 7/1092** (2013.01); **A61G 7/1096** (2013.01);
A61G 2200/32 (2013.01); **A61G 2200/325** (2013.01); **A61G 2200/34** (2013.01); **A61G 2200/38** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9409739A1

Cited by

US2012104711A1; US8832874B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9409739 A1 19940511; AT E160695 T1 19971215; AU 4710693 A 19940524; DE 69315563 D1 19980115; EP 0626840 A1 19941207;
EP 0626840 B1 19971203; FI 924804 A0 19921023; FI 924804 A 19940424; FI 94720 B 19950714; FI 94720 C 19951025

DOCDB simple family (application)

FI 9300315 W 19930811; AT 93917809 T 19930811; AU 4710693 A 19930811; DE 69315563 T 19930811; EP 93917809 A 19930811;
FI 924804 A 19921023